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Hva:	 AK	møte	nr.	8	2015	

Dato/Tid:	 16.10.2015	

Hvor:	 Clarion	Hotell	Gardermoen	

Tilstede:	 Elling	Breivik,	Lars-Inge	Graabakk,	Andrea	Bell	Pedersen,	Nina	Baardseth,	Anne	
Cathrine	Enstad,	Karina	Birkelund	og	Claus	J	Ryste	

Forfall:	 	

Kopi:	 Skistyret	–	NSF	administrasjon	

Referent:	 Anne	Cathrine	Enstad	

	
AGENDA		

1. Kort	status	lag	og	administrasjon		
2. Status	økonomi	
3. Gjennomgang	presentasjon	til	høstmøtet	og	aktuelle	saker	
4. Nye	saker	/	tiltak	
5. Eventuelt	

RAPPORTERING	
	

• Kort	status	lag	og	administrasjon:	
Elling	har	informert	valgkomiteen	om	at	han	stiller	til	gjenvalg	som	leder	av	
alpinkomiteen	foran	Skitinget	2016.	
	
WC	Herrer	–	er	bra	i	rute	og	trenerteamet	fungerer	godt	sammen.	
Vi	stiller	med	6	løpere	på	WC	åpningen	i	Sølden.	
WC	Damer	–	Meldes	om	stor	trivsel	og	fremgang	blant	jentene.	
De	fysiske	testene	viser	ikke	noen	store	endringer,	og	det	meldes	kun	om	små	skader	
blant	løperne.	
Vi	stiller	med	3	løpere	på	WC	åpningen	i	Sølden.	
Blant	E	Cup	Herrer	er	det	noen	små	skader,	og	på	E	Cup	jenter	er	det	ansatt	to	nye	på	
service.	
	
Det	er	viktig	at	lagstrukturen	i	NSF	alpint	kommer	klart	frem.	De	ulike	lagene	er	alle	
bygd	opp	rundt	ulik	struktur,	med	ulikt	program	og	ulike	mål.	Likevel	kan	det	være	at	
lagene	jobber	på	tvers	av	hverandre.	Men	dette	er	noe	som	heller	er	ett	unntak	
fremfor	en	regel	og	det	kan	ikke	forventes	at	lag	til	enhver	tid	skal	jobbe	felles.	
	

• Kort	status	økonomi	
På	noen	av	postene	som	tidligere	har	vært	store	utgiftsposter	for	oss,	ligger	vi	pr	
september	bedre	ann	enn	tidligere.	Dette	er	spesielt	poster	som	helse	og	bilutgifter.	
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Lønn	ligger	på	ca	samme	som	budsjettert,	ingen	store	endringer.	
Prognosen	pr	september	viser	et	positivt	resultat	på	1,	012	millioner.	
Lars	Inge	og	Claus	jobber	fortsatt	tett	sammen	på	økonomien,	i	samråd	med	
Marianne.	
Rutiner	og	oppfølging	er	blitt	betraktelig	bedre.	
AK	har	fått	orientering	og	svar	på	sine	sprøsmål,	og	vi	ligger	godt	ann	i	henhold	til	
budsjett.	
	
	

DISKUSJONS-	OG	VEDTAKSSAKER			
	

• Kjetil	Andre	Aamodt	har	bedt	om	å	bli	fritatt	sitt	verv	i	Alpine	Executive	Board	i	FIS.	

AK	foreslår	at	Claus	Ryste	går	inn	i	hans	sted.	Det	er	ingen	konflikt	mellom	Claus	sin	

stilling	som	sportssjef	og	et	evt	verv	i	Alpine	Executive	Board	i	FIS.	

Dette	ble	enstemmig	vedtatt	i	AK.	

Elling	melder	dette	inn	til	skistyret.		

Claus	gikk	ut	av	møtet	da	denne	saken	ble	diskutert	og	vedtatt.	

	

Videre,	så	må	AK	mene	noe	om	hvor	mange	og	hvem	som	skal	reise	på	FIS	kongressen	i	

2016,	da	den	er	lagt	til	Cabcun,	Mexico	og	det	er	langt	å	reise	og	relativt	kostbart.	

	

• Lars	Inge	la	frem	to	forslag;	

1.	Aldersbestemte	klasser	bør	fra	kommende	sesong	bruke	FIS	godkjente	hjelmer.	FIS	

kommer	til	å	sette	dette	som	et	krav	fra	sesongen	2016/2017.	AK	var	enstemmig	om	at	

dette	må	gjøres,	i	et	sikkerhetsmessig	hensyn.	

Saken	skal	opp	på	høstmøtet,	som	avgjør	hva	som	blir	gjeldende	for	kommende	sesong.	

2.	Skilengde	i	aldersbestemte	klasser	skal	følge	samme	regel	som	for	2014/2015	

sesongen.	Fra	neste	sesong,	2016/2017	må	FIS	sitt	regelverk	følges.	

Saken	skal	opp	på	høstmøtet,	som	avgjør	hva	som	blir	gjeldende	for	kommende	sesong	

• Programmet	for	høstmøtet	ble	gjennomgått,	og	gjort	små	endringer	på.	

	

Diverse	

• AK	må	gå	gjennom	hele	arrangementsstrukturen,	for	å	sikre	at	vi	til	enhver	tid	har	det	

beste	opplegget	for	våre	kretser,	arrangører	og	selve	utøverne.	
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Fremmet	forslag	om	at	det	skal	settes	ned	en	arbeidsgruppe	for	å	gjennomgå	dette.	AK	

vil	jobbe	videre	med	denne	saken	på	neste	møte.	møte.		

Neste	møte	foreslått	til	28.	–	29.	november	på	Geilo,	i	forbindelse	med	FIS	renn.	

	

Voss	20.oktober	2015,	ACE	


